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Projekt 

PROTOKÓŁ NR XXXV/2013 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W GŁOGÓWKU 

z dnia 25 października 2013 r. 

 

W obradach XXXV Sesji Rady Miejskiej w Głogówku uczestniczyło 15 z 15 

Radnych, co ilustruje lista obecności stanowiąca załącznik do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych do udziału w sesji oraz lista sołtysów stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

Obrady XXXV Sesji Rady Miejskiej w Głogówku otworzył i przeprowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku Krzysztof Barton. Przywitał wszystkich 

przybyłych na posiedzenie gości oraz Radnych Rady Miejskiej w Głogówku. 

Przewodniczący RM stwierdził obecność 15 Radnych, co pozwoliło na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Przed przystąpieniem do uchwalenia Porządku Obrad, Burmistrz Głogówka Andrzej 

Kałamarz wniósł o wprowadzenie do Porządku, projektu uchwały w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właściciela nieruchomości. W celu złożenia szczegółowych wyjaśnień w tej sprawie, 

poprosił o głos panią Anetę Samotus kier. ref. NLROŚ. 

 Pani Samotus poinformowała, że przyczyną ponownego podjęcia przedmiotowej 

uchwały jest zmiana treści § 2 dotycząca terminu składania deklaracji, jak również 

zapisków w § 5, dotyczących publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Opolskiego. Ponad to zmianie uległa treść deklaracji dla posesji niezamieszkałej tj. pkt „d) 

Obliczanie stawki opłaty miesięcznej”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku Krzysztof Barton odczytał 

proponowany Porządek Obrad, uzupełniony w pkt 7, o podpunkt e) w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości, który został poddany pod głosowanie.  

 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie Quorum, 

c) uchwalenie porządku obrad,  
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d) przyjęcie Protokołu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej, 

e) przyjęcie Protokołu z XXXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej. 

2. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

3. Przyjęcie informacji o wynikach sprawdzianu i egzaminów za rok szkolny 2012/2013. 

4. Uchwalenie stawek podatków lokalnych: 

4.1.  Uchwała w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Głogówek na 2014 rok, 

4.2.  Uchwała w sprawie ustalenia na terenie Gminy Głogówek stawek podatku od 

środków transportowych na 2014 rok. 

5. Plan obchodów Święta Niepodległości w Gminie Głogówek. 

6. Zapytania Radnych - /interpelacje/. 

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2013 rok, 

b) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego na 

zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Głogówek, 

c) w sprawie zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków dla Gminy Głogówek, 

d) w sprawie utworzenia Żłobka i ustalenia jego statutu, 

e) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

8. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje Radnych zgłoszone na sesji bieżącej. 

9. Wolne wnioski. Sprawy bieżące. 

10. Zakończenie XXXV Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

 
Porządek obrad XXXV sesji został przyjęty jednogłośnie.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku Krzysztof Barton  poinformował, że 

protokoły z XXXIII Sesji oraz XXXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej był dostępny do 

wglądu w Biurze Rady. Ponieważ Radni nie zgłosili żadnych uwag do ich treści, 

Przewodniczący poddał protokoły pod głosowanie, które zostały przyjęte jednogłośnie.  

 

Ad 2.  

Burmistrz Głogówka Andrzej Kałamarz odczytał informację o swojej pracy między 

sesjami, która została przyjęta do wiadomości i stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 3. 

Radni nie wnieśli uwag do tego punktu.  

Informacja o wynikach sprawdzianu i egzaminów za rok szkolny 2012/2013 została 

przyjęta do wiadomości. 

 

Ad 4.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku poddał pod głosowanie uchwały 

dotyczące ustalenia stawek podatków lokalnych na 2014 rok: 

4.1.  Uchwała w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Głogówek na 2014 rok, 

Wynik głosowania: 

Jednogłośnie (15 za /0przeciw /0 wstrzymało się). 

 

4.2.  Uchwała w sprawie ustalenia na terenie Gminy Głogówek stawek podatku od 

środków transportowych na 2014 rok. 

Wynik głosowania: 

Jednogłośnie (15 za /0przeciw /0 wstrzymało się). 

 

Ad 5.  

Radni nie wnieśli uwag do tego punktu. 

Plan obchodów Święta Niepodległości w Gminie Głogówek został przyjęty do wiadomości.  

 

Ad 6.  

Zapytania Radnych /interpelacje/:  

Radna Róża Zgorzelska, nawiązując do kontroli Szkoły Podstawowej  

w Biedrzychowicach odbytej przez Komisję Rewizyjną wniosła, by zorganizować spotkanie 

min. w sprawie ukierunkowania planowanych prac remontowych.  

 Burmistrz Głogówka Andrzej Kałamarz odpowiedział, że zgodnie  

z wcześniejszymi ustaleniami, w przyszłorocznym budżecie planuje się zabezpieczyć środki, 

na pokrycie remontu tylnego budynku placówki oraz „łącznika”. Burmistrz zaznaczył, że 

pierwszym krokiem, przy ewentualnej realizacji tej inwestycji, będzie zlecenie sporządzenia 

kosztorysu pod kątem wykonania najpilniejszych prac. 

Radny Marek Pelka, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

zgromadzonych o wynikach przeprowadzonej przez Komisję kontroli Szkoły Podstawowej  
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w Biedrzychowicach. Zaproponował, by na najbliższych komisjach wspólnie pochylić się nad 

sprawą placówki i opracować wizję jej funkcjonowania w przyszłych latach.  

Członkowie Komisji Rewizyjnej przedstawili swoje spostrzeżenia i opinie, związane  

z wizytacją szkoły. 

Szczegółowo sprawa, jak również wnioski opracowane na podstawie przeprowadzonej 

kontroli, opisane są w Protokole nr 31/2013 Komisji Rewizyjnej z dnia 24 października 2013 

roku. 

Radna Gabriela Nizińska:  

• zgłosiła dziurę w chodniku na ul. Wodnej, na wysokości skrzynki rozdzielczej 

Telekomunikacji Polskiej, jak również na ul. Szkolnej, na wysokości budynku nr 2; 

• w imieniu mieszkańców zapytała, czy nie będąc lokatorem, można wykupić 

mieszkanie komunalne i za ile. 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba: 

• zapytała o sprawę przejścia dla pieszych pod mostem w Racławicach Śląskich; 

• zgłosiła, że na ul. Ogrodowej, krzyżówka z drogą prowadzącą do boiska konieczne 

jest wykonie odwodnienia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że w ostatnim czasie mieszkańcy 

zaobserwowali, że funkcjonariusze drogówki bardzo często, drobiazgowo kontrolują rolników 

wyjeżdżających do prac polnych. Zwrócił się z prośbą do Burmistrza, o wykonanie telefonu 

do Komendanta Powiatowego Policji w celu wyjaśnienia przyczyny takich działań. 

 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak nawiązując do aktualnie trwającego zbioru 

buraków zgłosił, że lokalne drogi gminne są sukcesywnie uszkadzane i rozjeżdżane przez 

przeładowane tiry, za przykład podał drogę Mionów – Wierzch.  

 
Dwoje z Radnych w trecie posiedzenia, opuściło salę. Jeden z nich wrócił po pewnym 
czasie – przed przystąpieniem do głosowania nad uchwałą z pkt 7. c).  

 

Ad 7.  

W momencie przystąpienia do głosowania nad uchwałami na sali obrad obecnych było 
13/15 Radnych. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie następujące uchwały: 

 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2013 rok. 

Wynik głosowania: 
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13 za / 0przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

b)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego na zawarcie 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Głogówek. 

Wynik głosowania: 

13 za / 0przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

Na 15 Radnych podczas dalszej części głosowania obecnych 14. 

c) w sprawie zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków dla Gminy Głogówek, 

Wynik głosowania: 

14 za / 0przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

d) w sprawie utworzenia Żłobka i ustalenia jego statutu. 

Wynik głosowania: 

14 za / 0przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

e) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Wynik głosowania: 

14 za / 0przeciw / 0 wstrzymało się. 

 

Ad 8.  

Burmistrz odpowiedział na interpelacje Radnych zgłoszone na sesji bieżącej. 

Zwracając się do Radnej Róży Zgorzelskiej, wyraził nadzieję, że Członkowie 

Komisji Rewizyjnej bądź Społecznej zorganizują spotkanie, o które prosiła, z jego udziałem. 

 

Nawiązując do zgłoszonych dziur przez Radną Gabrielę Nizińską, Burmistrz 

odpowiedział, że wskazane chodniki zostaną sprawdzone, a uszkodzenia przywrócone do 

stanu poprzedniego. Odnosząc się do drugiego zapytania Radnej, Burmistrz poinformował, że 

w zakresie sprzedaży mienia komunalnego, w ostatnim czasie nie nastąpiły żadne zmiany.  

Wobec czego każdy może kupić mieszkanie, w drodze przetargu, które uprzednio zostało 

wycenione przez rzeczoznawcę.  
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Odpowiadając na pytanie Wiceprzewodniczącej Bogusławy Poremby, Burmistrz 

poinformował, że zgodnie z ustaleniami prace miały być prowadzone i zakończone w tym 

roku. Zapewnił, że skontaktuje się z wykonawcą w celu ustalenia przyczyny opóźnień prac. 

W związku z drugą sprawą, którą poruszyła Wiceprzewodnicząca, Burmistrz oświadczył, że 

w chwili obecnej, nie ma możliwości przeprowadzenia tej inwestycji, gdyż musiałaby ona 

zostać opłacona z wydatków bieżących. Jeśli by do tego doszło, Gmina przekroczyłaby 

wskaźniki narzucone przez Ministerstwo Finansów, co grozi nie uchwaleniem budżetu. 

Burmistrz dodał, że w przyszłorocznym budżecie będzie o milion sto tysięcy złotych mniej  

z tytułu wpływu ze środków zewnętrznych. Wobec czego konieczne będą cięcia wydatków 

bieżących opiewające na powyższą kwotę.  

 

Odnosząc się do prośby Przewodniczącego Rady Miejskiej, Burmistrz 

poinformował, że nie widzi zasadności wykonania takiego telefonu. Zauważył, że wszystkich 

kierowców obowiązuje taki sam Kodeks Ruchu Drogowego. 

 

Nawiązując do interpelacji Wiceprzewodniczącego Władysława Kuzaka, Burmistrz 

zaproponował, by Radny wniósł o umiejscowienie w drodze Mionów – Wierzch znaku 

zakazującego wjazd pojazdów, powyżej określonej nośności.  

 

Ad 9. 

Sołtys Sołectwa Kazimierz Irena Lesiak zgłosiła potrzebę odcięcia szamba przy 

świetlicy wiejskiej. Wyjaśniła, że po sprzedaży prywatnej osobie, budynku należącego do 

Gminy nie wykonano odłączenia szamba, które składa się z 3 komór. Wobec czego, w chwili 

obecnej jedna komora mieści się na terenie prywatnej posesji. Dodała, że pokrywy szamba 

mieszczące się na terenie należącym do świetlicy, są w złym stanie i stwarzają zagrożenie dla  

bawiących się tam dzieci. W związku z czym wniosła o ich wymianę.  

 

Ad 10. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Barton zakończył posiedzenie XXXV Sesji 

Rady Miejskiej w Głogówku. 

 

 

  PROTOKOLANT                        PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 
     W GŁOGÓWKU 

  Małgorzata Wolf                   
     Krzysztof Barton 


